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KS § 50 Dnr 0029/21 - 008 
 
MEDBORGARFÖRSLAG - ISBANA OCH LAMPOR I LOMTJÄRNS-
PARKEN 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Avslag på medborgarförslag om belysning och isbana vid Lomtjärn. 
_____  
 
Sammanfattning av ärendet  
Medborgarförslag har inlämnats av Katarina Sundman angående isbana och be-
lysning i Lomtjärnsparken, enligt bilaga. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 15 februari 2021, § 2, att överlämna ärendet till 
kommunstyrelsen för beredning och beslut senast den 24 maj 2021. 
_____ 
 
VD Älvsbyns Fastigheter AB, Annelie Vinsa har yttrat sig i ärendet. 
 
Belysning finns idag runt parken, den skulle i sådant fall förstärkas med belys-
ning kring en e v isbana. Älvsbyns Fastigheter AB har provat att spola en 
isbana i parken, som då tyvärr har förstörts av att grus och sten kastats in på 
isen, vilket innebär risk för skador. Det innebär att isen skulle behöva spolas 
kontinuerligt och materiel för detta måste då införskaffas.  
 
Bedömda kostnader: 
Investering, belysning, uppvattningspump mm        240 000 SEK 
Årlig spolning och underhåll ca   100 000 SEK  
 
Förslag till beslut 
Bifall till att belysning och isbana kan göras i Lomtjärnsparken, under förut-
sättning att ekonomiska medel tillförs dels för investeringen, dels för drift, årlig 
besiktning och årligt underhåll. 
 
Kommunstyrelsen 
VD Älvsbyns Fastigheter AB, Annelie Vinsa föredrar ärendet. 
 
Beredningens förslag till beslut 
Avslag till medborgarförslag om belysning och isbana vid Lomtjärn. 
 
Orvo Hannlöv (sd) yrkar avslag på medborgarförslaget. 
  



 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på beredningsförslag och Orvo Hannlövs 
förslag, vilket kommunstyrelsen bifaller. 
____ 
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